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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez

„Továbbra is súlyos mértékben csalják az áfát a mezőgazdaság és az élelmiszeripa r
szereplőinek kárára?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rendszerváltás óta az adócsalás egy olyan mindennapos b űntetté nőtte ki magát, amely
megszámlálhatatlan esetben tett tönkre magyar családokat, sodort a cs őd szélére haza i
vállalkozásokat .

Az elmúlt években a gazdasági nyomozásokban alkalmazott új szemléletek jelentek meg ,

amelyek kiválóan alkalmazhatóak, akár a kereskedelmi láncokkal szemben is, akiknél az

áfacsalás leginkább kifejti hatását . Természetesen nem nekik, hanem a legtöbb esetben a

beszállítóknak betudhatóan . Mindannyian tudjuk, hogy a termelők, előállítók és a végső
felhasználók között olyan piaci szerepl ők vannak jelen, aki etikátlan és sokszor törvénytelen

módon élnek vissza helyzetükkel .

„Az utóbbi időszak élelmiszerpiaci áfacsökkentéseinek, illetve a fordított áfa bevezetéséne k

egyik fő motivációja az volt, hogy az ágazatban uniós szinten magas – évi mintegy 300

milliárd forintra becsült - áfacsalások számottevően csökkenjenek – mondta Tresó István, a

K&H Agrárüzletág vezetője. A mezőgazdasági és élelmiszeripari vállalatoknál azonban



továbbra is fennáll a veszélye annak, hogy a cégek tudtuk nélkül adócsalás áldozataivá

válnak. Különösen igaz lehet ez folyamatos kereskedelemnél, illetve akkor, ha a vállalkozáso k

sok fajta, egyedileg nem azonosítható és hosszú idejű tárolásra alkalmas termékekkel

foglalkoznak. " – írja az agrarszektor .hu.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen stratégiáva l

rendelkezik a Kormány az mezőgazdasági és élelmiszeripari adócsalások minél

hatékonyabb visszaszorítása érdekében? Tudja-e cáfolni azokat a híreket, miszerint a

kormányközeli vállalkozások érdeke miatt nem történtek meg az áfacsaláso k

visszaszorítására beharangozott lépések ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . április 10 .

Tisztelettel,

í
Magyar Zoltán

Jobbik
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